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PROTOKÓŁ Nr 31/19 

z posiedzenia Komisji Spraw Społecznych 

Rady Miasta Kamienna Góra 

w dniu 14 października 2019 r. 

godz. 11:00 

 

Obecni na posiedzeniu KSS – 4  członków Komisji: 

 

1. Jarosz Janusz 

2. Kurnyta Danuta 

3. Łobos Mariusz 

4. Majak Violetta 

 

Nieobecni na posiedzeniu KSS – 2 członków Komisji: 

 

1. Bruździak Jacek  

2. Murawski Bogdan  
 

Posiedzenie otworzyła i prowadziła Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Danuta 

Kurnyta, która przedstawiła proponowany porządek obrad: 
 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Wnioski dotyczące zmian w porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

 

4. Wizyta radnych na terenie PGK Sanikom w Lubawce 

5. Omówienie wniosków do budżetu miasta Kamienna Góra na 2020 rok 

 

6. Sprawy różne. 

7. Zamknięcie posiedzenia. 

 

 

 

 

 

 

 
 

Ad.2. Wnioski dotyczące zmian w porządku obrad 

 

Nikt nie złożył wniosków dotyczących zmian w porządku obrad.  

 

Ad.3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia 

 

 Nie wniesiono uwag do protokołu z poprzedniego posiedzenia.  

 

Ad.4. Wizyta radnych na terenie PGK Sanikom w Lubawce 

 

Radni Miasta Kamienna Góra udali się na wizytę do PGK Sanikom na zaproszenie 

Prezesa.  
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Ad.5. Omówienie wniosków do budżetu miasta Kamienna Góra na 2020 rok 

 

Komisja podczas analizy wypracowanych już wniosków postanowiła wnieść zmiany.  

 

Wnioski złożone do projektu budżetu miasta  Kamienna Góra na 2020 rok dotyczyć 

będą niżej wymienionych zadań inwestycyjnych:  

 

1) utwardzenia ulic Traugutta, Piastowskiej i Słowackiego za pomocą takiego samego 

materiału i technologii jaka była użyta przy utwardzaniu ul. M. Skłodowskiej – Curie,  

 

2) utwardzenia terenu dz. Nr 142/2, obręb 4 przy ul. Jedwabnej (powierzchnia około 

270m2)- szacunkowy koszt zadania to około 59 tys. złotych, przy czym udział Gminy 

Miejskiej Kamienna Góra w gruncie to 68%,  

 

3) opracowania dokumentacji przebudowy ul. Lipowej 5A 5B 5C – koszt około 40/50 tys. 

złotych,  

 

4) opracowanie dokumentacji przyłączy kanalizacji deszczowej przy  

ul. Fabrycznej 11 i 13 oraz wykonanie nawierzchni z kostki betonowej – koszt około 40 

tys. złotych,  

 

 Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. wnioski- jednogłośnie.  

 

 Powyższe wnioski stanowią załącznik Nr 1 do protokołu.  

 

 

 Ponadto Komisja zadecydowała o wycofaniu wniosków dotyczących:  

 

1) utwardzenia ulic Nadrzecznej i Zielonej za pomocą takiego samego materiału  

i technologii jaka była użyta przy utwardzaniu ul. M. Skłodowskiej – Curie,  

 

Przewodniczący RM Janusz Jarosz złożył wniosek o takiej samej treści na posiedzeniu 

Komisji Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w dniu 14.10.2019 r.  

 

2) zabezpieczenia środków finansowych na budowę wiat śmietnikowych na terenie miasta. 

 

Komisja zadecydowała, że temat wiat będzie monitorowała na bieżąco.  

Wyraziła zdanie, iż  wiaty nie powinny być zgłaszane do projektu budżetu tylko 

realizowane ze środków bieżących miasta.  
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Ad.6. Sprawy różne 
 

Spraw różnych nie wniesiono.  
 

Ad.7. Po wyczerpaniu porządku obrad posiedzenie Komisji zakończono. 

 

Protokołowała: Malwina Marmuszewska  

Przewodnicząca KSS 
 

  /-/  Danuta Kurnyta  

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 


